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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen 
Dato:  5. september 

2016 

Tidspunkt:  17:00 - 19:30 Sted: Det lyserøde kabinet 

(lokalet ved 
madkundskab) 

Møde indkaldt af:  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: AV 

Tidtager:  

Deltagere: Pernille Kofoed, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, Johni Christensen, Jørgen 
Feldthusen Lüthje, Tina Quaade Olsen, Una Bettina Arlet Andreasen, suppleant Lasse 
Bay Jensen, elevrep: LH, MP, AV, LT. 

Fraværende JCH, AMB,LH og elever 
 
 

 

0. Emne:  Nyt fra elevrådet v. elevråd/(5 min.), information. 

Diskussion: Elevrådet fortæller fra deres elevrådsmøde: Elevrådet er valgt, men er ikke trådt 

sammen endnu. De er med fra kommende møde - såfremt de vil. 

 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 AV  

   

   

 

1. Emne:  Vi får en Facebook side 

Diskussion: Formål: Fokus på de gode historier til forældrenes information og orientering og 
lidt pr, for at fremme et positivt kendskab til vores skole. 

Konklusion(er): • Ingen mulighed for kommentarer. 
• Der er tre administratorer, som redigerer / godkender indlæg fra lærere m.m. 
• Ingen lange historier - korte bidrag om aktuelle ting. 
• Fotoalbum om gode arrangementer. 
• Alm. kommunikation er stadig på Intra. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Nyhedsbrev til forældre, når vi går i luften LT  

   

   

 

2. Emne:  Nyt fra SFO (5. min) 

Orientering: • J.s fravær. 

• En pædagog har fået nyt job. Der er ansættelsessamtaler til ny pæd. 6. 
september.  

• Vi får en ny bro på det grønne område i løbet af tre uger. 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

 

 

3.Emne:  Budget 2017 i Høring. Der skal udarbejdes høringssvar. (1 time) 

Diskussion:  

Til høringsberettigede parter i Kalundborg Kommune 

 

Vedlagt fremsendes høringsbrev.  

 

Resten af høringsmaterialet ligger tilgængeligt på Kalundborg Kommunes hjemmeside 
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under Politik/Budget og Regnskab/Budget 2017/Høringsmateriale budget 2017 eller følg 

evt. dette link: 

https://www.kalundborg.dk/Politik/Budget_og_Regnskab/Budget_2017/Høringsmateriale

_budget_2017.aspx 

 

Høringssvar skal indsendes til hoering.budget@kalundborg.dk gerne i 2 eksemplarer et i 

Word og et i PDF format. Høringsfristen er den 7. september 2016 kl. 8.00 

 

På mødet udarbejder vi høringssvaret. 
 

Konklusion(er): • Der bør følge en læsevejledning med, da materialet er meget omfattende. 

Relevante ting fx for skoler, kan gemme sig under punkter, som umiddelbart ikke 
virker relevante for skoler. 

• En sammenlægning af Svallerup og Kathøj skole betyder en besparelse på 1,5 mio 
pr år i 3 år fremadrette. Vi kan ikke se, at midlerne bliver ført tilbage til 
skoleområdet. Det er stærkt kritisabelt at der bespares skult på inklusionen ad 
denne vej. 
Der blev for tre år siden lovet en øget tildeling af midler ifm. inklusionen; den er 

ikke udmøntet endnu.  
• Hjemtagelse af UU: I forbindelse med foreslået omstrukturering foreslås der en 

nedskæring på UU over de kommende år. Det er utilstedelig at spare på 
rådgivningsindsatsen, når Kalundborg kommune har så mange sårbare unge. 

• Der skal spares en mio. pr. år via det nye indkøbssystem, samtidig med at vi har 
registreret at eks taskebøger er dyrere i indkøbssystemet end før. Der er ligeledes 

risiko for, at indfasningen af atter et nyt administrativt program - pga. fejl og 
indkøring - koster administrative ressourcer. 

• Forsikringer: For at skabe et økonomisk incitament til at sikre sin skole, vil man 
indkøbe forsikringer med en højere selvrisiko - selv om skolerne er meget 
forskellige mht. sikringsmuligheder. Firhøjskolen vil klart være dårlig stillet i sådan 
en model, fx pga. beliggenhed og al bebyggelse i stueplan. 

• Beskæringen af vore administrative ressourcer eller effektivisering gennem 

centralisering kan betyde ekstraarbejde på skolerne, idet noget af det adm. 
personales arbejde er usynlig, fx håndtering "små" elevsager, som skader, 
tilkaldelse af ambulance m.m., besøg af gæster, gentagen indkaldelse til møder, 
guide til forældre i forbindelse med tilmeldinger, ansøgninger m.m., 
tryghedsskabende - og sociale funktioner, varme hænder osv.. 

• Klb.s skoler er karaktermæssigt under landsgennemsnit. Det er en meget stor 
udfordring for skolerne at løfte eleverne fagligt, samt støttet op om 

folkeskolereformen og samtidig bryde den sociale arv, når der samtidig skal være 
besparelser. 

• Der er ekstraudgifter på 10.000 årligt i forbindelse med indføring af den nye 
samarbejdsportal.  
Med baggrund i de sædvanlige startvanskeligheder, vil indføringen sandsynligvis 
koste en del administrative ressourcer, som vi ikke kompenseres for.  

• Derudover kan det forventes at vi fremadrettet ikke modtager støtte til de digitale 

læringsmidler, samtidig med, at vi skal arbejde mere og mere digitalt. Vi er også 
udfordret på at ikke alle forældre har råd til egen device. 

• Fastholdelse af en høj uddannelsesprocent:  
Vi skal have mulighed for at give vore ikke-uddannede lærere 
linjefagskompetencer.  
Vi skal også kunne tilbyde andre medarbejdere opkvalificering. Det er en 

økonomisk udfordring på vikarkontoen. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Høringssvar udformes og sendes LT, AV  06.09. 

   

   

 

 

 

4. Emne:  Elevernes trivsel og revidering af politik .  UDSKUDT til næste møde 

Diskussion: Revidering af trivselspolitik. Opsamling fra sidste møde. ER vi på rette spor. 

https://www.kalundborg.dk/Politik/Budget_og_Regnskab/Budget_2017/Høringsmateriale_budget_2017.aspx
https://www.kalundborg.dk/Politik/Budget_og_Regnskab/Budget_2017/Høringsmateriale_budget_2017.aspx
mailto:hoering.budget@kalundborg.dk
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Medbring materiale fra sidste møde 

 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

 

5. Emne:  Planlægning af møde med klasseråd og skolebestyrelsens årsberetning (15 
min) UDSKUDT til næste møde 

Diskussion: Allerede nu er det vigtigt at vi kommer på rette spor og får forberedt et møde med 
klasseråd, og får rammesat årsberetningen. 

Kort oplæg v. LT 

Konklusion(er): • Brug årsberetnings-filmen for at fortælle om skolebestyrelsesarbejdet. 
•  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Punktet skal med på næste møde LT  

   

   

 

6. Emne:  Skolebestyrelsesrepræsentanter til forældremøder (5 min) 

Diskussion: Bilag vedhæftet. Skal der byttes rundt mv. 

Konklusion(er): • Vi mangler en forældrerepræsentant til 7b med LS: Tina tager den. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

 

 

7. Emne:  Gensidig orientering  og eventuelt(5 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Næste mødedato 10. oktober 2016   

• Vi skal vidensdele omkring aflevering af opgaver fra 
forskellige devices, så alle kender løsninger for alle 

devices. 
• Vi skal sørge for, at alle elever er klar over, at de skal 

hente "de ting" fra O365, som de gerne vil have med.  

AV  

Hvad kunne vi tænke os i en bod? Processkolen kan muligvis 
levere. Det ønskes at de kommer og har udsalg på 
Firhøjskolen. 

• Grovbolle m. pålæg 
• Sandwich 
• Madsalater: Pasta-, ris-, eller kartoffelsalat. 
• Juice, kakaobrikker,  
• Grønt som tilbehør til fx sandwich, fx en skoleagurk, eller 

en gulerod 
• Sampak: Bolle og banan 

• Sidste fredag i måneden: Kage 
Betaling? 
• Tager processkolen sig af i første omgang. 
• Klippekort ? 
• Kontantfrie betalingssystemer ? 

  

• MF stopper 31.09.  
• Steffen har hans skema sandsynligvis frem til januar.  

  

• LT sygemeldt onsdag og 14 dage frem.   

• LT har meldt ud, at al klatring i træerne ikke er tilladt for 
fremtiden grundet manglende sikkerhed og faldulykker på 

skolens matrikel. 
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